



2026 深圳东莞观澜湖高尔夫之旅

2026 Mission Hills Golf Tour — Dongguan & Shenzhen

19th - 26th November 2026

继 2025 年海口观澜湖高尔夫之旅圆满成功后，应广大球友要求，今年我们将继续举办全新的观澜湖高尔夫之旅，前往深圳及东莞观澜湖度假村，体验世界级球场、休闲度假与精彩比赛。

Following the great success of our 2025 Haikou Mission Hills Golf Tour, and in response to popular demand, we are delighted to present our new golf tour to **Mission Hills Shenzhen & Dongguan** in 2026, featuring world-class golf, resort relaxation, and exciting competition.

欢迎广大高尔夫爱好者踊跃报名参加！

Golf lovers are warmly invited to join us!



行程安排 / Itinerary

19/11/2026

悉尼 / 广州

搭乘中国南方航空 CZ302，晚上 22:00 从悉尼出发，飞往广州。

团友于悉尼机场自行办理登机手续。

Sydney / Guangzhou

Take **China Southern Airlines CZ302**, departing **Sydney at 22:00** for Guangzhou.

Guests will check in individually at Sydney Airport.

住宿 / Hotel: 机上 / On board

餐食 / Meals: —

20/11/2026

广州 / 东莞观澜湖

早上 **05:00** 抵达广州白云机场。待全体团员到齐后，约 **06:00** 出发前往东莞观澜湖度假村。

约 **08:00** 抵达酒店大堂寄存行李，随后于酒店享用早餐。

中午 **13:00** 于**东莞观澜湖 大卫利百特球场**进行第一场比赛。

比赛结束后办理入住手续。

晚上 **18:30** 举行欢迎晚宴。

Guangzhou / Mission Hills Dongguan

Arrive at **Guangzhou Baiyun Airport at 05:00 AM**. After all guests have arrived, depart at around **06:00 AM** for **Mission Hills Resort Dongguan**.

Arrive at the resort lobby at around **08:00 AM** to store luggage, followed by breakfast at the hotel.

At **13:00 PM**, enjoy the **first round of golf** at the **David Leadbetter Course, Mission Hills Dongguan**, with a simple lunch provided.

After the game, check in to the hotel.

A **welcome dinner** will be held at **06:30 PM**.

住宿 / Hotel: Mission Hills Resort Dongguan

餐食 / Meals: B / D

21/11/2026

香港一天游, Hong Kong day trip,

集合时间: 观澜湖07:00, 莲塘口岸08:00

Meeting Time: Mission Hills 07:00, Liantang Port 08:00

集合地点: 深圳观澜湖度假酒店→ 莲塘口岸商业城→ 香港

Meeting Location: Mission Hills Shenzhen Resort Hotel → Liantang Port Commercial City → Hong Kong

交通安排: 专车接送

Transportation: Charter bus transfer

► 10:00 香港故宫文化博物馆 (含门票, 约 60 分钟)

由故宫博物院与西九文化区管理局合作建立, 这座现代建筑展示了对传统美学的全新演绎, 参观者在中庭可以眺望香港岛天际线及大屿山的景观。博物馆内设有 7800 平方米展厅, 用于介绍故宫历史文化, 展示精选的故宫博物馆书画、器物 and 古籍等藏品, 展出国宝近 1000 件, 为北京故宫最大规模的海外展出。

► 10:00 Hong Kong Palace Museum (Admission included, approx. 60 minutes) Established through a collaboration between the Palace Museum and the West Kowloon Cultural District Authority, this modern building showcases a fresh interpretation of traditional aesthetics. Visitors can enjoy panoramic views of the Hong Kong Island skyline and Lantau Island from the atrium. The museum houses 7,800 square meters of exhibition space showcasing the history and culture of the Palace Museum, displaying a selection of its paintings, calligraphy, artifacts, and ancient books. Nearly 1,000 national treasures are on display, making it the largest overseas exhibition ever undertaken by the Palace Museum in Beijing.

► 11:00 午餐时间 1 小时自由活动

11:00 Lunch time own arrangement 1 hour

► 12:30 太平山 (约 60 分钟)

到香港旅游，太平山顶非去不可。站在这个香港岛最高点，居高临下，将整个城市的繁华尽收眼底。而位于山顶广场不只免费开放，还提供望远镜，让你可以向北饱览醉人的维港景色，往南远眺薄扶林水塘及南中国海的秀丽美景！山上还有着独特碗状外形的山顶凌霄阁、云集全球名人蜡像的香港杜莎夫人蜡像馆（门票不含）。

12:30 Victoria Peak (approx. 60 minutes) A trip to Hong Kong isn't complete without a visit to Victoria Peak. Standing atop this highest point on Hong Kong Island, you can enjoy panoramic views of the city's vibrant cityscape. The Peak Plaza is not only free to enter but also provides telescopes, allowing you to gaze north for breathtaking views of Victoria Harbour and south for stunning vistas of the Pok Fu Lam Reservoir and the South China Sea! The mountain also features the uniquely bowl-shaped Peak Tower and Madame Tussauds Hong Kong, which houses wax figures of celebrities from around the world (admission not included).

► 14:00 香港警队博物馆 (约 20 分钟) ，香港刑侦剧迷必打卡

这是一个可以近距离接触香港警察的博物馆，镇馆之宝“上水之虎”，神秘三合会展厅，走进警队博物馆，犹如踏上时光机穿梭，回顾香港警队百年来的成长故事，更有热心的退休警察担任导赏员，他们会热情地过来讲解。

14:00 Hong Kong Police Force Museum (approx. 20 minutes), a must-visit for fans of Hong Kong crime dramas. This is a museum where you can get up close to the Hong Kong Police Force. The museum's prized possession is the "Tiger of Sheung Shui," and there is also a mysterious triad exhibition hall. Stepping into the Police Force Museum is like stepping into a time machine and reviewing the growth story of the Hong Kong Police Force over the past century. There are also enthusiastic retired police officers who serve as guides and will come over to explain things to you.

► 15:00 叮叮车 (约 10 分钟)

1904 年投入使用，已走过百年历程。电车行驶中司机时常用脚触动挂在车下的脚钟，发出“叮当、叮当”的声响，因而被香港人称为“叮叮车”。当古朴的电车行驶在高楼大厦之间，顿时感觉一种历史传统气息扑面而来。虽然经历了百年沧桑，叮叮车仍是香港不可或缺的交通工具，更是香港的标志。

15:00 Ding Ding Tram (approx. 10 minutes) Introduced in 1904, the tram has a history of over a century. While traveling, the driver often touches a footbell hanging from the bottom of the tram, producing a "ding-dong, ding-dong" sound, hence the name "Ding Ding Tram" (literally "jingling car"). As the quaint tram travels among the skyscrapers, a sense of historical tradition immediately washes over you. Despite a century of changes, the Ding Ding Tram remains an indispensable mode of transportation in Hong Kong and a symbol of the city.

► 15:30 金紫荆广场&香港会展中心新翼（外观）（约 15 分钟）

金紫荆广场与香港会议展览中心接壤，广场放置了「永远盛开的紫荆花」雕塑（即「金紫荆」）。金紫荆雕塑是中央人民政府送赠香港特别行政区的贺礼，庆祝香港在 1997 年回归祖国。外观雄伟独特的香港会议展览中心是香港首屈一指的国际会议及展览场地，1997 年 7 月 1 日香港回归祖国大典在香港会议展览中心举行。

15:30 Golden Bauhinia Square & Hong Kong Convention and Exhibition Centre New Wing (Exterior View) (Approx. 15 minutes) Golden Bauhinia Square is adjacent to the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. The square features the "Forever Blooming Bauhinia" sculpture (also known as the "Golden Bauhinia"). The Golden Bauhinia sculpture was a gift from the Central People's Government to the Hong Kong Special Administrative Region to celebrate Hong Kong's return to the motherland in 1997. The magnificent and uniquely designed Hong Kong Convention and Exhibition Centre is Hong Kong's premier international conference and exhibition venue. The ceremony marking Hong Kong's return to the motherland on July 1, 1997, was held at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre.

► 16:00 天星小轮（约 10 分钟）

维多利亚港两岸的天际线不断蜕变，这其中不变的风光，120 年来穿梭于香港岛与九龙之间的天星小轮，从船上眺望出去，维港风光无可比拟，更是被《国家地理旅游杂志》誉为“人生 50 个必游项目”之一。

► 16:00 Star Ferry (approx. 10 minutes) The skylines on both sides of Victoria Harbour are constantly changing, but the ever-changing scenery is the Star Ferry, which has been shuttling between Hong Kong Island and Kowloon for 120 years. The view of Victoria Harbour from the ship is unparalleled and has been hailed by National Geographic Traveler as one of the "50 things to do before you die".

► 16:30 落日飞车，沉浸式游港首选（含车票，约 30 分钟）

乘坐浪漫的双层敞篷巴士，穿梭在香港街道，360°无死角欣赏美丽香港。赶上日落时分，就是香港传说中网红美景“落日飞车”，吸引了众多游客打卡。记得一定要坐上层哦，一般人我不告诉他！

► 16:30 Sunset Roller Coaster, the ultimate immersive Hong Kong tour (ticket included, approx. 30 minutes) Ride a romantic double-decker open-top bus through the streets of Hong Kong, enjoying 360° panoramic views of the city. Catch the sunset on the legendary "Sunset Roller Coaster," a popular spot for photos. Be sure to sit on the upper deck — I don't usually tell people this!

► 17:00 晚餐时间，自由活动 1.5 小时

► 17:00 Dinner time, own arrangement 1.5 hour

► 18:30 星光大道 (约 30 分钟)

以香港电影为主题的星光大道于 2004 年开幕, 逾百个经典巨星的掌印, 细致地刻于木制扶手上, 让游人近距离观赏。演艺界名人相关的星光熠熠电影元素, 与维港美景互相辉映。

► 18:30 Avenue of Stars (approx. 30 minutes) The Avenue of Stars, themed around Hong Kong cinema, opened in 2004. Over a hundred handprints of classic stars are meticulously carved into the wooden handrails, allowing visitors to admire them up close. The glittering film elements related to celebrities from the entertainment industry complement the beautiful Victoria Harbour scenery.

► 19:00 夜游维港, 世界三大夜景之一 (含船票, 约 40 分钟)

夜幕降临, 华灯初上, 维多利亚港褪去白日的喧嚣, 换上一袭璀璨夺目的光影华裳。白天的香港是忙碌的, 夜晚的维港才是真正的主角!

约定地点集合, 送返关口 (先将住宿游客送往酒店)

► 19:00 Victoria Harbour Night Cruise, one of the world's three most spectacular night views (ferry ticket included, approx. 40 minutes) As night falls and the city lights come on, Victoria Harbour sheds its daytime hustle and bustle, donning a dazzling radiant light show. Hong Kong is busy by day, but Victoria Harbour is the true star at night!

Meet at the designated location for transfer back to the border (overnight guests will be transferred to their hotels first).

住宿 / Hotel: Mission Hills Resort Dongguan

餐食 / Meals: B

22/11/2026

东莞观澜湖

早餐在酒店

上午 09:30 于东莞观澜湖格诺曼球场进行第二场比赛。

提供简易午餐, 下午自由活动。

Breakfast at Mission Hills Dongguan resort

The **second round of golf** starts at **9:30AM** at the **Greg Norman Course, Mission Hills Dongguan.**

A light lunch is provided, followed by **free time in the afternoon.**

住宿 / Hotel: Mission Hills Resort Dongguan

餐食 / Meals: B / L

23/11/2026

深圳一天游,

Shenzhen day trip,

早餐后, check out, 行李自行拿到车上

08:30 集合出发 | Departure from Hotel

专车出发，开启深圳吃喝玩乐 + 前沿科技休闲一日之旅。

Start the full-day leisure & high-tech experience tour.

09:00—11:30 深圳湾公园滨海休闲深度体验（游览 2.5 小时，含 3 项特色项目）

Shenzhen Bay Park Leisure & High-tech Experience

深圳王牌滨海网红长廊，整片生态绿化带直面深圳湾，隔海眺望香港城市天际线。

专属体验安排：

1. 往返滨海观光游览车：乘坐沿海观光车，一站式打卡白鹭坡书吧、北湾鹭港、红树林湿地、大运火炬塔等全线点位，无需长途步行，轻松赏遍湾区海景。

Coastal sightseeing tram day pass: Ride along the bay to visit Egret Slope Book Bar, North Bay Heron Port, mangrove wetland & Universiade Torch Tower without long-distance walking.

2. 美团无人机空投奶茶（1 人 1 杯）：在深圳湾公园北湾鹭港无人机专属空投点，感受深圳低空经济黑科技，奶茶由无人机空中配送至取货柜，扫码领取，新奇趣味十足。

Meituan drone milk tea delivery: Experience China's cutting-edge low-altitude logistics tech, milk tea will be dropped by drone to the park collection locker for each guest to pick up.

3. 无人驾驶车辆试乘：在深圳湾片区体验 L4 级别自动驾驶出租车，全程无专职司机操控，平稳穿梭滨海道路，直观感受深圳智能汽车产业发展成果。

Autonomous vehicle test ride: Experience L4 self-driving taxi along Shenzhen Bay roads, witness Shenzhen's leading intelligent mobility technology.

车程：酒店至园区约 25 分钟 | Visiting duration: 2.5 小时

11:30 —13:00 午餐时间 1.5 小时自由活动

11:30 —13:00 Lunch time own arrangement 1.5 hour

13:00—14:30 海上世界 & 文化艺术中心（游览 1.5 小时）

Sea World & Culture and Art Center

蛇口滨海地标，复古明华轮搭配纯白临海艺术建筑群，充满异域街区氛围。沿海滨步道散步、打卡网红白色灯塔，街区遍布多国咖啡馆与特色小店，轻松拍照小憩。

A landmark coastal spot in Shekou, featuring the historic Minghua cruise ship and premium seaside art buildings. Guests can stroll along coastline, take photos at the iconic lighthouse and relax in European-style boutique cafes.

车程：餐厅至海上世界约 30 分钟 | Visiting duration: 1.5 hours

14:30—16:00 万象天地商圈休闲逛吃打卡（1.5 小时）

MixC World Shopping & Leisure Time

高端艺术主题商圈，巨型艺术雕塑是必打卡地标。街区汇集轻奢零售、网红下午茶店、甜品铺、岭南特色小吃，自由逛街休憩，可选购深圳文创伴手礼。

Upscale commercial district famous for giant art installations. It gathers cafes, dessert shops and specialty stores, offering free time for afternoon tea, shopping and souvenir hunting.

16:00—17:30 欢乐港湾 + 湾区之光摩天轮（游览 1.5 小时，含摩天轮门票）

Happy Harbour & Bay Glory Ferris Wheel

深圳新晋滨海城市地标，128 米超高湾区之光摩天轮，黄昏时段搭乘，高空俯瞰前海湾全景、城市建筑群与落日海景，视野绝佳。结束后漫步滨海步行街，欣赏沿岸夜景灯光。

Bay Glory Ferris Wheel stands 128 meters tall, offering panoramic sunset views over Qianhai Bay and city skyline. Guests may wander along the waterfront promenade after the ride.

车程：万象天地至欢乐港湾约 20 分钟

► 18:00—19:30 晚餐时间，自由活动 1.5 小时

18:00—19:30 Dinner time, own arrangement 1.5 hour

20:00 返程送回酒店 | Transfer Back to Hotel

结束充实惬意的深圳吃喝玩乐 + 科技体验一日行程，专车送返入住深圳酒店。

Transfer back to hotel, marking the end of the day tour

住宿 / Hotel: Mission Hills Resort Shenzhen

餐食 / Meals: B

24/11/2026

深圳观澜湖比赛日

早上 7:00 深圳观澜湖高尔夫球会早餐。然后步行 5 分钟至球场。

上午 08:00 于深圳观澜湖世界杯球场进行第三场比赛。

提供简易午餐。

比赛结束后自行返回酒店稍作休息。自由活动

晚上 18:30-21:00 举行庆功晚宴。

Mission Hills Shenzhen — Golf Day

7:00AM breakfast at Mission Hills Shenzhen resort then walk 5 minutes to the golf course

08:00 AM, enjoy the third round of golf at the World Cup Course, Mission Hills Shenzhen.

A simple lunch is provided.

After the game, back to the hotel for a free leisure .

A celebration banquet will be held from 06:30 PM to 09:00 PM.

住宿 / Hotel: Mission Hills Resort Shenzhen

餐食 / Meals: B / L / D

25/11/2026

深圳 / 广州 / 悉尼

上午 11:00 办理退房，自由活动

下午 16:00 随后前往广州白云机场，约 18:00 抵达机场自行办理登机手续。

晚上 21:00 搭乘中国南方航空 CZ302 返回悉尼。

Shenzhen / Guangzhou / Sydney

Check out at 11:00 AM. then free leisure

16:00pm transfer to **Guangzhou Baiyun Airport**, arriving at around 6:00 PM for check-in and boarding At 10:00 PM, take **China Southern Airlines CZ302** back to Sydney.

住宿 / Hotel: —

餐食 / Meals: B

26/11/2026

悉尼 Sydney

上午 09:25 到达悉尼，自行回家

Arrive in Sydney at 09:25AM and go home on your own.

行程亮点 / Tour Highlights

入住世界知名观澜湖度假村

Stay at the world-famous Mission Hills Resort

挑战东莞及深圳多座国际级高尔夫球场

Play on international-class golf courses in Dongguan and Shenzhen

包含欢迎晚宴及庆功晚宴

Includes a welcome dinner and celebration banquet

畅游香港及深圳，自由轻松

Enjoy free time in Hong Kong and Shenzhen

高尔夫、旅游、友谊与美食完美结合

A perfect combination of golf, sightseeing, friendship, and great food

All inclusive

- Return air ticket from Sydney to Guangzhou
- 5 nights 5 Star hotel accommodation with buffet breakfast
- Bus transfer return from airport to the hotel.
- 3 Rounds of competition golf
- Green fees
- Caddies
- Carts
- Locker
- Competition fees
- Swimming pool with Gym
- Gala dinner and prize presentation
- China Visa Exempt for Australian passport
- Hong Kong Day tour and Shenzhen Day tour

Cost : AUD4200.00 per person (twin share)

Partner not playing golf AUD3200.00

Single room AUD4700.00

Airfare quotes can be arranged according to the travel needs of our players. 机票报价可根据球友的出行需求安排。

欢迎踊跃报名 / Registration Now Open

名额有限，先报先得！

Places are limited and will be allocated on a first come, first served basis.

报名咨询 / Enquiries & Registration

Please call Robert Wong 0422619396 or Mark Ma 0412836262 for the registration form



Operated by ACT World Travel Service Pty Ltd 首都旅行社

Address: Unit 8, 5 Badham Street Dickson ACT 2602

ABN: 41 084 909 026

Tel: 02-62628388

Email: manager@acttravel.com.au

Website: www.acttravel.com.au

WeChat: Mark_Ma_Canberra

**Mission Hills Golf Tour
Shenzhen Dongguan China
19th to 26th November 2026**

Registration Form

Player ☐

Non-
Player ☐

Surname	
Given Name	
Gender	
Address	
Phone Number	
Email Address	
Passport number	
Date of birth	
Expire date	
Golf Link Number	
GA handicap	

Please fill up your name exactly same as your passport names and submit form with payment by 15/08/2026

Any inquires please contact

Robert Wong on 0422619396 or Mark Ma on 0412836262

Operated by ACT World Travel Service, address: Unit 8, 5 Badham Street Dickson ACT 2602
ABN: 41 084 909 026 Tel: 02-62628388 Email: manager@acttravel.com.au